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Ag.pt. Onderwerp 
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Opening 

De voorzitter heet allen welkom.  
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Vaststelling agenda  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
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Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 

2018-2022 

Er hebben zich geen insprekers gemeld.  
 
Rvs Zienswijze jaarrekening 2018 en begroting 2020 gemeenschappelijke 
regelingen (DOC-19-150737) (Portefeuillehouder: F. Streng) 
CAW 
De volgende vragen worden door of namens het college beantwoord. 

1. Op dit moment loopt een onderzoek naar CAW-taken en –ondersteuning. Pas 
in Q4 is hier meer duidelijkheid over. Waarom duurt dit zo lang? Kunnen we 
ons niet beter meteen al bezinnen op de toekomst van CAW? 
Reactie: er wordt hard gewerkt aan een onderzoek om de stortplaats in 
Westwoud over te dragen; dit kost tijd. Ook wordt gewerkt aan een dvo en 
een grondstoffenplan. Dat moet eerst afgerond zijn voordat een besluit kan 
worden genomen over de toekomst van CAW. Ook moet er duidelijkheid zijn 
over de kosten van een evt. overdracht.  

2. In de zienswijze op de begroting wordt gesproken over huishoudelijk afval. 
Wat geldt voor bedrijfsafval waar het gaat om recycling? 
Reactie: er zijn verschillende afvalstromen. Papierafval wordt door 
verenigingen opgehaald, wat hen inkomsten oplevert. Voor overige 
afvalstromen heeft HVC het alleenrecht.   

3. In de voorgestelde zienswijze m.b.t. de begroting wordt aangegeven: “In 
2020 vraagt CAW een bijdrage van deelnemende gemeenten van € 40.000,- 
voor bestuur, beheer en administratie kosten. Een verdeelsleutel hiervan is 
niet opgenomen.”. Wat bedragen de kosten voor Medemblik? 
Reactie: verdeling vindt plaats o.b.v. het inwonertal. Voor Medemblik zou 
het dan om 8.500,- gaan.  
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DeSom 
4. Waarom wordt WerkSaam wel in de kostendragers genoemd en RUD bv. niet? 

Reactie: de RUD neemt geen diensten af van DeSom.  
5. Er is geen budget opgenomen voor de implementatie van de Omgevingswet. 

Waarom niet? 
Reactie: de initiatieven en verantwoordelijkheid wat betreft de 
Omgevingswet liggen bij de gemeenten; DeSom voert uit. De kosten voor de 
Omgevingswet betreffen niet de infrastructuurkant van de ICT maar de 
processen.  

6. In par. 4.7 van de begroting staat dat er nog uitgaven komen voor licenties, 
printers, aanbesteding. Waarom is hier geen budget voor opgenomen? 
Reactie: er is (zie kadernota) voor een beleidsarme begroting gekozen. Er 
kunnen afzonderlijke voorstellen komen als er meer duidelijkheid is over 
benodigde budgetten.  

7. In de jaarrekening wordt op p.12 aangegeven wat er bereikt is door DeSom. 
Zijn er ook zaken niet bereikt? 
Reactie: deze vraag wordt schriftelijk beantwoord.  

8. In het document zienswijze begroting staat dat de bijdrage 2020 voor 
Medemblik 2.136.400,- zal zijn. In volgende jaren is dat duidelijk minder. 
Hoe komt dat? 
Reactie: de hogere kosten voor 2020 worden m.n. veroorzaakt door twee 
grote projecten: de cloudgang en de nieuwe werkplekken.  

GGD 
5. In de jaarrekening staat als speerpunt voor 2018 genoemd: “Ondersteuning 

gezondheidsbeleid van gemeenten en verbinden van de domeinen Zorg en 
Veiligheid.”. Bij de verantwoording (p.25) staan echter geen WF-gemeenten 
genoemd. Betekent dat er t.a.v. dit punt voor WF-gemeenten geen actie is 
ondernomen? 
Reactie: in 2016 was gezondheidsbeleid onderdeel van het beleidsplan sociaal 
domein. Omdat dit al was vastgesteld heeft dit niet tot extra ondersteuning 
vanuit de GGD geleid. Vanaf 2020 wordt dat anders. 

6. Op p. 23 van het accountantsverslag staat onder 6.1.3. dat de afgetreden 
voorzitter nog betaalrechten heeft en dat deze algeheel gevolmachtigd is en 
onbeperkt bevoegd is. Is dat inmiddels rechtgezet? 
Reactie: deze vraag wordt schriftelijk beantwoord. 

7. De GGD heeft aandacht voor preventie. Dat leidt ertoe dat zorgkosten dalen. 
Komt het weleens ter sprake dat zorgverzekeringen bijdragen aan de 
preventiekosten? 
Reactie: dit is niet direct besproken met de GGD. Wel heeft de GGZ in het 
verleden bijgedragen aan het opzetten van de wijkteamorganisatie.  

8. De bijdragen van gemeenten aan Veilig Thuis verschillen enorm. Is duidelijk 
wat Medemblik krijgt voor wat betaald wordt? 
Reactie: in 2015 moest Veilig Thuis worden opgezet. Daarbij zijn de 
clientgetallen die toen bekend waren als basis gebruikt. Pas later ontstond 
de noodzaak om met een eerlijke(r) verdeelsleutel te werken. In juni wordt 
hierover een informatienota geleverd.  

9. Waarom staat Veilig Thuis onder de GGD-organisatie? Er wordt toch alleen 
personeel van de GGD ingehuurd? 
Reactie: Veilig Thuis is een afzonderlijk programma binnen de GGD-
organisatie; het is een extra bedrijf in de GGD. Omdat er een afzonderlijk 
programma is, is de (financiële) situatie van Veilig Thuis inzichtelijk. Veilig 
Thuis neemt overheadtaken af van de GGD; Veilig Thuis heeft een 
afzonderlijke dvo met 18 gemeenten.  

10. Eerder is aangegeven dat de overheadkosten werden beïnvloed door de 
digitale dossiervorming. Het blijkt dat het digitale proces nog niet is 
afgerond. Komen er nog meer kosten bij? En wat betekent dit voor de 
exploitatiekosten die volgend jaar verwacht worden? 
Reactie: deze vraag wordt schriftelijk beantwoord.  

RUD 
11. Wat waren de argumenten van het AB van de RUD om het amendement dat 
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de gemeente Medemblik heeft aangenomen (zienswijze jaarrekening 2017) 
niet over te nemen? 
Reactie: Medemblik was de enige deelnemende gemeente die deze 
zienswijze heeft ingediend. Dat heeft niet geleid tot een meerderheid in het 
AB; voor slagkracht is het belangrijk dat moties/amendementen bij meer 
raden/de provincie worden aangenomen. 
Vervolgvraag: dat zegt nog niets over de argumenten. Hoe luidden die? 
Reactie: dat is niet bekend. Wellicht geeft het verslag van de AB-vergadering 
hier uitsluitsel over.  

12. De RUD zal middelen nodig hebben voor de uitvoering van de Omgevingswet. 
Hoe is gegarandeerd dat deze middelen toereikend zijn? 
Reactie: indien blijkt dat er meer middelen zijn dan begroot, zal dit aan de 
raad worden voorgelegd.  

13. Wat waren de kosten die gemoeid waren met de naamswijziging van de RUD? 
Reactie: 50.000,-.  

14. Er is een positief saldo. Een groot deel hiervan wordt in de reserves gestort, 
is het voorstel. Maar wat doet de RUD precies voor Medemblik? 
Reactie: de RUD rapporteert hierover. Over enkele maanden wordt wederom 
een rapportage verwacht. Dhr. Kuipers zegt toe dat hij de raad hierover zal 
informeren (toezegging). 

Recreatieschap 
15. Aangegeven wordt dat de kosten voor het natuur- en recreatieplan worden 

onttrokken aan de reserve NRP. Hoe komt het dat deze reserve zo omvangrijk 
is? 
Reactie: na de verkoop van de camping Ursemmerplas is dit zo besloten in 
het AB van het Recreatieschap.  

16. Het valt op dat de verschillen tussen de primitieve begroting en de begroting 
na wijziging omvangrijk zijn (bv. programma 2, Recreatieve netwerken). Hoe 
kan dat? 
Reactie: Aangegeven wordt dat hierover is gerapporteerd in 
bestuurrapportages.  
Vervolgvraag: is dit te achterhalen voor de raads- en commissieleden?  
Reactie: deze vraag wordt schriftelijk beantwoord. 

17. In de Lentenota van de gemeente komt een voetpad in Andijk aan de orde, in 
het verlengde van de Melkweg. Dit komt niet voor in de stukken van RSW. 
Kan dit toegelicht worden?  
Reactie: de Lentenota gaat over 2019, begroting is voor 2020 en jaarrekening 
is van 2018 

18. De raad beschikt over het Uitvoeringsprogramma Natuur en Recreatieplan 
West-Friesland 2019. Kunnen we die ook voor 2020 ontvangen? 
Reactie: deze wordt toegezonden (wordt als schriftelijke vraag uitgezet).  

19. In 2020 verwacht RSW hogere inkomsten Vooroever, 10.000,-. Wat zijn dit 
voor inkomsten? 
Reactie: deze vraag wordt schriftelijk beantwoord. 

20. In 2019 heeft RSW aangegeven dat het handhaven van een zwemlocatie in de 
kom Koopmanspolder niet haalbaar en financieel verantwoord is. Daarom 
wordt naar een andere functie gezocht en is een aantal functies toegevoegd. 
Is hiervoor een bedrag opgenomen in de begroting? 
Reactie: deze vraag wordt schriftelijk beantwoord. 

Veiligheidsregio 
21. Uit de begroting blijkt dat er een reëel risico is van 1,2 mln. i.v.m. de 

rechtspositie van vrijwilligers (Europese regelgeving zou ertoe leiden dat zij 
een dienstverband hebben). Betekent dit dat vrijwilligers gaan verdwijnen? 
Reactie: dit baart de VR ook zorgen. Van de Europese lijn is een uitzondering 
gemaakt voor de politie en defensie. Mogelijk gaat dat ook voor de 
brandweer gebeuren, maar dat is niet zeker. Er zijn twee mogelijke effecten 
als dat niet lukt: vrijwilligers gaan stoppen; dat leidt tot kostenverhoging. 
Verder kunnen er continuïteitsproblemen komen. Daarom is de brandweer 
bezig met organisatieontwikkeling om gemotiveerde mensen te behouden. 
Dit is ook nodig om andere redenen.  
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22. Welke plannen heeft de brandweer om de gevolgen van de vergrijzing tegen 
te gaan? 
Reactie: ook dat is een reden voor de organisatieontwikkeling. Daar is een 
pakket aan maatregelen voor aan de orde (voorkomen incidenten, preventie, 
inzet van vrijwilligers in weekends en avonden en beroepskrachten overdag, 
opleiding zo inrichten dat nieuwe mensen sneller inzetbaar zijn, etc.). 

23. Werkt het C2000-systeem? 
Reactie: nog dit jaar komt er een vervanging. Hierover volgt nog een 
informatiebrief aan de raad.  

24. Hoe ontwikkelt het ziekteverzuim voor ambulancepersoneel zich? Is er een 
plan van aanpak voor verbeteringen? 
Reactie: het ziekteverzuim is gedaald (naar 4,55%). O.a. is geïnvesteerd in 
werkomstandigheden. Wel ervaart men hier druk in de arbeidsmarkt, dat 
geldt voor de hele zorgsector. Een optie is om minder hoog opgeleid 
personeel in te zetten. Er is een plan beschikbaar waarin wordt aangegeven 
welke kwaliteitsslagen men wil maken in de ambulancezorg. Dit wordt ter 
beschikking gesteld aan de raden. 

25. Wat is de stand van zaken m.b.t. de brandweerschool? 
Reactie: een voorstel bij de raden is in procedure. De bedoeling is dat regio’s 
gaan samenwerken. Dat zal ertoe leiden dat tegen dezelfde kosten meer 
kwaliteit gerealiseerd kan worden. 

WerkSaam: geen vragen.  
Westfries Archief: 

26. De bijdragen zullen iets dalen. Dat leek eerder niet mogelijk; hoe kan het dat 
dit nu wel lukt? 
Reactie: de lagere bijdrage is mogelijk door automatisering en digitalisering. 
De begroting 2019 is al aangepast omdat de kosten voor het e-depot lager 
bleken te zijn; het e-depot is later aangeschaft, waardoor er minder 
afschrijving is. Verder is het gelukt de kosten voor de ICT-dienstverlening 
door de gemeente Hoorn terug te brengen.  

27. Het papieren archief is gestegen met 60%. Hoe ligt dat voor Medemblik? Hoe 
staat het met de digitalisering? 
Reactie: archieven van 20 jaar geleden zijn afgestoten, dat waren nog 
papieren archieven. De effecten van digitalisering voor WFA komen op 
langere termijn.  

De commissie besluit dat het onderwerp als bespreekstuk op de agenda voor de 
meningvormende commissie kan worden geplaatst. 
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Sluiting 
De  voorzitter sluit de vergadering om 20.20 uur.  
 
 
Gewijzigd/ongewijzigd vastgesteld in de vergadering van 20 juni 2019.  
 
 
 
 

 


